
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 17. oktober 2018 stillet følgende 

spørgsmål 6 (L 62) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Pernille Schnoor (ALT). 

 

Spørgsmål nr. 6:  

”Vil ministeren oplyse, om der er konkurrencemæssige skævvridninger mellem dan-

ske producenter og udenlandske producenter i forhold til forslaget om en lempelse af 

kravene til importerede cannabisprodukter? ” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til mit svar af dags dato på SUU L 62 – spørgsmål 5, idet jeg supple-

rende kan oplyse, at jeg ikke finder, at det vil være en konkurrencemæssig skævvrid-

ning at fasholde kravet om pesticidfri dansk dyrket cannabis til medicinsk brug, idet 

jeg forventer, at de høje kvalitetskrav til den danske cananbis vil sikre et solidt grund 

for de danske virksomheders eksportmuligheder.   

 

 

Med venlig hilsen 
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